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 Jelen volt Késett Előbb távozott Kimentést kért Hiányzott 

Czavalinga Dénes X     

Göllei Máté    X  

Gulácsi Balázs X     

Hegyi Bence X     

Heszler András X     

Kovalovszki Máté    X  

Lántzky Anna X     

Nagy Edit X     

Okolicsányi Péter X     

Perger Dávid    X  

Rózsavölgyi Gréta X     

Szaller Ádám X     

Szikszai Fanni     X 

Szűcs Márk X     

Tóth Ákos Károly X     

Tóth Amanda X     

Ureczki Ágnes X     

Varró Gergő X     

Vatai András  X    

Dátum: 2017.01.03. Oldalszám: 3 

 

Ülés kezdete: 20:10 

Perger Dávid távollétében az ülést Varró Gergő, a GHK alelnöke vezeti. 

Varró Gergő kérte, hogy a GHK tagjai kézfeltartással jelezzék, hogy rendelkeznek-e aktív 

hallgatói jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói 

jogviszonnyal a BME Gépészmérnöki Karán. 

Varró Gergő megkérdezte, hogy ki az, aki támogatja, hogy Vatai András távollétében az 

emlékeztetőt Szücs Márk vezesse. 

A GHK 10-0-0 arányban támogatta a javaslatot. 

Elnöki beszámoló 

Varró Gergő elmondta a következőket: 

 Lezajlott a HK tömb alsó szintjének felújítása. 

 Beszámolt a 2016.12.29-ei betörés és az azzal kapcsolatos feljelentés fejleményeiről. 

Okolicsányi Péter beszámolt a monitoring értekezleten ezzel kapcsolatban 

elhangzottakról. 
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Megérkezett Vatai András (20:36). 

Tanulmányi és Oktatási Bizottság 

 Szaller Ádám megkérdezte, hogyan halad a terméktervező szakon a záróvizsgával 

kapcsolatban felmerült problémák megoldása. 

 Vatai András elmondta, hogy folyamatban van. 

Kollégiumi Bizottság 

Okolicsányi Péter elmondta a következőket:  

 Beszámolt az üzemeltetői monitoring értekezleten elhangzottakról. 

 Elindult a kollégiumi jelentkezés a KEFIR rendszerben, január 24. a jelentkezési 

határidő. 

Szociális Bizottság 

Tóth Amanda elmondta a következőket: 

 Ismertette a szociális pályázatok bírálására való felkészítők időpontjait. 

 Részt vett az EHK Külső Szociális Bizottság ülésén, beszámolt az ott elhangzottakról. 

Ösztöndíj Bizottság 

Tóth Amanda elmondta a következőket: 

 Felvette a kapcsolatot a Jegyzetírói Pályázat pályázóival. 

Rendezvény Bizottság 

Hegyi Bence elmondta a következőket: 

 Hetente két bizottsági ülést fog tartani, hogy a programok szervezése rendben haladjon. 

 A SLIP szervezésében a következő feladat a programok megbeszélése. 

 Ismertette a szponzorkeresés módját és idejét. 

 Beszámolt a Kultúrhét szervezésének állásáról és a rendezvény időpontjáról. 

 Ismertette a tankörvezetői felkészítés szervezésének állását. 

Sport 

Tóth Ákos elmondta a következőket: 

 Beszámolt az egyetemi Jeges Est szervezésének állásáról. 
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Külügy 

Heszler András elmondta a következőket: 

 Beszámolt az Erasmus ösztöndíj pályázati kiírásával és pontozási rendszerével 

kapcsolatos fejleményekről. 

EHK 

Nagy Edit beszámolt az előző heti EHK ülésen elhangzottakról: 

 Tájékoztatott a GTK helyzetéről. 

 Beszámolt az internet- és a konditerem szerződések állásról. 

 A Szenátus elfogadta az SZMR módosításait. 

 Szó volt a TJSZ módosításról és az Ansys szoftverrel kapcsolatos problémáról. 

 Kérte, hogy a mentorpályázat legyen még egyszer hirdetve. 

 Beszámolt a beszerzések állásáról. 

 Ismertette az egyetemi adatszolgáltatással kapcsolatos fejleményeket. 

Egyebek 

Hegyi Bence megkérdezte, lehet-e tudni valamit az ÜTI napok időpontjáról. Nagy Edit 

elmondta, hogy az EHK sem tudja, mikor lesz, javasolta, hogy a GTK HK 

rendezvénybizottságának vezetőjével beszéljen ez ügyben. 

Varró Gergő javasolta, hogy vizsgaidőszakban kezdődjön 18:00-kor a Képviselet ülése. 

Tóth Amanda emlékeztette az Ösztöndíjbizottság tagjait, hogy január 4-én bizottsági ülést tart. 

Nagy Edit felhívta a figyelmet az Educatioval kapcsolatos teendőkre, továbbá kért mindenkit, 

hogy gondolja át, milyen témában szeretné megírni a HK-s Zárthelyit. Megkérdezte, van-e 

fejlemény a filmklubbal kapcsolatban. Szaller Ádám megkérdezte, hogy van-e fejlemény a jóga 

körrel kapcsolatban. 

Tóth Ákos hozzáférést kért a Facebook csoportokhoz, hogy el tudja látni a Jegesesthez 

kapcsolódó PR feladatokat. 

Ülés vége: 22:55 

Következő ülés várható időpontja: 2017. január 10. (kedd) 

  ....................................   ....................................  

 Szücs Márk Varró Gergő  

 emlékeztető-vezető alelnök 

 Gépészkari Hallgatói Képviselet Gépészkari Hallgatói Képviselet  
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